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Zápis z veřejného zasedání Zastupitelstva městyse Liteň 

č. 26/2025 

konaného ve čtvrtek 27. 03. 2025 od 19.00 hodin na radnici městyse Liteň 

v zasedací místnosti. 

PROGRAM: 

1. Zahájení 

2. Určení zapisovatele, zvolení ověřovatelů 

3. Schválení zápisu z VZ 25 

4. Schválení přidání bodů k projednání 

5. Schválení programu zasedání 

6. Obecně závazná vyhláška městyse Liteň 1/2025 kterou se vydává požární 

řád obce 

7. Aktualizace směrnice o Zadávání veřejných zakázek 

8. Čištění dešťové kanalizace – Nádražní, Školská, Sady Sv. Čecha 

9. Podání žádosti o dotaci a zadání Veřejné zakázky na stoky splaškové 

kanalizace X a Y 

10. Zadání veřejné zakázky na zavezení pískovny – dokončení rekultivace a 

ukončení důlního díla 

11. Zpráva o činnosti a plnění usnesení 

Diskuze 
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Zasedání Zastupitelstva městyse Liteň (dále též jako „zastupitelstvo“) zahájil starosta městyse 

Tomáš Jurajda (dále též jako „předsedající“). 

Přítomni: Tomáš Jurajda, Peter Kapusta, Jaroslav Merta, Martina Benešová, Oldřich Bešťák, Hana 

Lukešová, Jan Čech 

Omluveni: Jiří Vodička, Filip Kaštánek (dle paní Lukešové je na cestě) 

Neomluveni: 0 

Počet občanů: 13 

1. Zahájení 

V 19.01 hod. starosta obce: „Přeji dobrý večer všem přítomným, vítám vás na veřejném zasedání 

Zastupitelstva městyse Liteň č. 26/2025. Konstatuji, že zasedání Zastupitelstva městyse Liteň bylo svoláno 

tak, aby se v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích v platném znění, konalo nejméně 7 dnů 

od vyvěšení pozvánky na úřední desce. Současně bylo konání zasedání oznámeno na elektronické úřední 

desce.“ 

Starosta konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva, tzn., že zastupitelstvo je 

usnášeníschopné. 

2. Určení zapisovatele, zvolení ověřovatelů 

Zapisovatel určený starostou Tomášem Jurajdou je paní Martina Benešová. 

 

Navrhuji, abychom ověřovateli zápisu zvolili pana Jaroslava Mertu a paní Hanu Lukešovou. 
 

Hlasování: pro: 7 

proti: 0 

zdržel se: 0 

3. Schválení zápisu z VZ č. 25 

Návrh usnesení č. 335 z 27-03-2025 

Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje znění zápisu ze zasedání č. 25/2025 vyvěšeného na úřední desce 

dne 26.02.2025. 

Hlasování: pro: 7 

proti: 0 

zdržel se: 0 

Usnesení č. 335 z 27-03-2025 bylo schváleno. 

4. Schválení přidání bodů k projednání 

Zdůvodnění: 

Dle jednacího řádu Zastupitelstva městyse Liteň, Čl. 6 “Program zasedání” navrhuji doplnit 

původní program (jak uveden na pozvánce ze dne 19.03.2025) o další bod k projednání: 

12. Uzavření SoBS o zřízení VB ke stavbě „IV-12-6033387_BE-Liteň_Běleč_Karlštejnská_282_TS“ 

Návrh usnesení č. 336 z 27-03-2025 
 

Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje přidání navrženého bodu k projednání: 
 

Hlasování: pro: 7 

proti: 0 

zdržel se: 0 

Usnesení č. 336 z 27-03-2025 bylo schváleno. 
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5. Schválení programu zasedání 

Zdůvodnění: 

Dle jednacího řádu Zastupitelstva městyse Liteň, Čl. 6 “Program zasedání” byl původní program 

(jak uveden na pozvánce ze dne 19.03.2025) doplněn o další bod k projednání a bylo změněno pořadí 

bodů takto:  

11. Uzavření SoBS o zřízení VB ke stavbě „IV-12-6033387_BE-Liteň_Běleč_Karlštejnská_282_TS“ 

12. Zpráva o činnosti, plnění usnesení 

Diskuze bude posledním bodem programu. 

Návrh usnesení č. 337 z 27-03-2025 

Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje program zasedání č. 26 ze dne 27.03.2025. 

Hlasování: pro: 7 

proti: 0 

zdržel se: 0 

Usnesení č. 337 z 27-03-2025 bylo schváleno. 

6.  Obecně závazná vyhláška městyse Liteň 1/2025, kterou se vydává 

požární řád obce 

Zdůvodnění: 

Na základě § 29 odst. 1 písm. o) bod 1 zákona č. 133/1985 Sb., o požární ochraně, obec v samostatné 

působnosti na úseku požární ochrany obecně závaznou vyhláškou vydává požární řád obce. Městys 

Liteň nemá k dnešnímu dni platnou OZV, kterou se vydává požární řád obce. 

Návrh usnesení č. 338 z 27-03-2025 

Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí se zněním Obecně závazné vyhlášky ze dne 27.03.2025 o požární 

ochraně. 

Hlasování: pro: 5 

proti: 0 

zdržel se: 2 (Lukešová, Čech) 

Usnesení č. 338 z 27-03-2025 bylo schváleno. 

7.  Aktualizace směrnice o Zadávání veřejných zakázek 

Na vědomí: 

Na základě nařízení vlády č. 435/2023 Sb. a novelizace ZZVZ provedené zákonem č. 69/2025 Sb. 

musíme aktualizovat směrnici o zadávání veřejných zakázek. Vypracovali jsme aktualizovanou verzi, 

předložím ke schválení na příštím VZ. 

Dne 19.03.2025 byla novela publikována ve Sbírce zákonů. Účinnosti nabude 3. dubna 2025. Text 

schválené novely ZZVZ: https://www.zakonyprolidi.cz/cs/2025-69 

K obsahu novely zákona o zadávání veřejných zakázek (ZZVZ) viz: 

https://portal-vz.cz/info-forum-vzdelavani/aktuality/poslanecka-snemovna-schvalila-novelizaci-zzvz-

vcetne-zvyseni-limitu-pro-verejne-zakazky-maleho-rozsahu/ 

Zastupitelé v tomto bodě nehlasovali. 

8. Čištění dešťové kanalizace – Nádražní, Školská, Sady Sv. Čecha 

Zdůvodnění: 

V ulici Nádražní byl proveden kamerový průzkum stávající dešťové kanalizace a to od budovy radnice 

k budově kina. Dále byla upřesněna trasa a připojení vedení v ulici K Babyce na Dlouhou. 
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Dešťová kanalizace je v některých místech zanesena více než ze 70% průměru, na mnoha místech je 

porušena prostupy například splaškové kanalizace, vedení vodovodního řadu či elektřiny. V těchto 

místech dochází k ucpání a zanášení naplaveninami. Vše je popsáno v technické zprávě a zakresleno 

s popisem do mapy. 

Obdobný stav lze dle vizuální kontroly z vpustí očekávat i v Dlouhé, Školské a ulici Pode Zděmi. 

Předložená cenová nabídka je platná pro obě dvě ulice/stoky, pokud se provedou najednou, ušetříme 

za nájezd vozidel. Časy jsou odhadované, směrodatná je cena za hodinu čistícího vozu a kilometry. 

Kamerové prohlídky v ulici Školská/ Sv. Čecha jsou také nutné pro projekt Revitalizace Sadů Sv. Čecha 

a pro rekonstrukci chodníků, aby se v projektu vyřešilo odvádění dešťových vod z obou stran 

komunikace a nemuselo se řešit až při stavbě, tak jako tomu bylo v Dlouhé a Nádražní ulici. Dochází 

potom k navyšování ceny staveb a prodloužení proti předpokládanému termínu. 

 

Návrh usnesení č. 339 z 27-03-2025 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. souhlasí s realizací čištění dešťové kanalizace v ulicích Nádražní a Školská; 

2. schvaluje předloženou orientační cenovou nabídku společnosti FEKO-LT s.r.o., Prokopova 

148/15, Praha 3, 130 00, IČ: 29268966, a to 48.030,-Kč bez DPH za ul. Nádražní a 49.730,-Kč 

bez DPH za ul. Školská; 

3. pověřuje starostu městyse Liteň objednáním prací u spol. FEKO-LT s.r.o. 

Hlasování: pro: 7 

proti: 0 

zdržel se: 0 

Usnesení č. 339 z 27-03-2025 bylo schváleno. 

 

V 19:15 hod se dostavil zastupitel Filip Kaštánek. 

9. Podání žádosti o dotaci a zadání Veřejné zakázky na stoky splaškové 

kanalizace X a Y 

Zdůvodnění: 

Vedení městyse Liteň chce dokončit vybudování stok X a Y splaškové kanalizace v ulicích U Záložny 

a Krátká. Projekt byl již v minulosti zpracován, nebyl však zrealizován. Budeme usilovat o vhodný 

dotační titul. 

V tomto roce se předpokládá vypsání dotačního titulu: Středočeský Infrastrukturní fond – Drobné 

vodohospodářské projekty 2025 https://stredoceskykraj.cz/web/dotace/stredocesky-infrastrukturni-

fond-drobne-vodohospodarske-projekty-2025 

Maximální výše dotace je 2.000.000 Kč. Minimální spoluúčast je 10% uznatelných nákladů projektu. 

Lepší financování takového projektu neexistuje. Úskalí této dotace je, že 28. dubna v 9:01 hod se musí 

celá žádost odeslat. (v 9:00 hod se titul otevírá k podání žádostí). Dofinancování akce bude z rozpočtu 

městyse Liteň. 

 

Návrh usnesení č. 340 z 27-03-2025 

Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje podání žádosti o dotaci u poskytovatele Středočeský kraj/ 

Středočeský Infrastrukturní fond a zadání veřejné zakázky na projekt vybudování stok X a Y splaškové 

kanalizace v Litni, ulicích U Záložny a Krátká.  

 

Hlasování: pro: 7 

proti: 0 

zdržel se: 1 (Kaštánek) 

Usnesení č. 340 z 27-03-2025 bylo schváleno. 
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10.  Zadání veřejné zakázky na zavezení pískovny – dokončení rekultivace 

a ukončení důlního díla 

Zdůvodnění: 

Dne 25.04.2024 ZML přijalo usnesení č. 195, ve kterém schválilo závodního lomu a pověřilo starostu 

ML: 

a) podepsáním smlouvy s novým závodním lomu; 

b) k uskutečnění kroků vedoucích k ukončení báňské činnosti; 

c) k případné změně rekultivačního plánu a uzavření důlního díla. 

Předkládám ke schválení záměr zadat veřejnou zakázku na zavezení pískovny vedoucí k ukončení 

báňské činnosti a uzavření důlního díla. 

Dle ukončených KoPÚ v Bělči, viz příloha v podkladech, byly k pískovně a skrze severní část pískovny 

navrženy doplňkové cesty DC115A a DC115B. 

Dále zde byly schváleny plochy REK1 a REK2, které se zrekultivují zpět na zemědělskou půdu. 

Takže i pokud půjdeme cestou “přirozené sukcese” a nebudeme zasypávat celý lom, budeme muset 

požádat o změnu plánu Sanace a rekultivace, trvalé vynětí ze ZPF a potom požádat u OBU o likvidaci 

lomu z důvodu nechání pískovny přirozené sukcesi, bude i tak nutné severní část lomu zavést a 

vysvahovat tak, aby bylo možno cestu DC115B v budoucnu realizovat. 

Zde je nutná domluva a koordinace s SPÚ, potažmo AOPK, na kterou bude plocha IP4 od státu 

převedena. 

https://drive.google.com/file/d/1cS5LWs5N-P_5UY7zoKWzL9_PhwN0nA3y/view?usp=sharing 

 

Návrh usnesení č. 341 z 27-03-2025 

Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje záměr zadat veřejnou zakázku na zavezení pískovny vedoucí 

k ukončení báňské činnosti a uzavření důlního díla, s tím že zadání zakázky bude vypracováno až 

po finálním schválení plánu sanace a rekultivace. 

Hlasování: pro: 5 

proti: 3 (Lukešová, Čech, Kaštánek) 

zdržel se: 0 

Usnesení č. 341 z 27-03-2025 bylo schváleno. 

11.  Uzavření SoBS o zřízení VB ke stavbě „IV-12-6033387_BE-

Liteň_Běleč_Karlštejnská_282_TS“ 

Zdůvodnění: 

Městys Liteň obdržel od společnosti ČEZ Distribuce, a. s., návrh smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení 

věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-6033387, BE-LITEŇ, BĚLEČ, 

KARLŠTEJNSKÁ-282 na parc. č. 18, 889, 104, 114, 3/14, 2, 35/1, 23/2, 87, 894, 938, 89/4, 60/4, 60/6, 

60/7 a 937, v k. ú. Běleč u Litně, viz příloha. 

Předpokládaný rozsah omezení dotčených nemovitostí věcným břemenem činí 946,57 m². Smluvní 

strany se dohodly, že za omezení vlastnického práva v důsledku výstavby zařízení distribuční soustavy 

(kabelové vedení NN, kabelové vedení VN, skříň v plastovém pilíři, skříň ve výklenku, venkovní vedení 

NN, zemnící pásek,) a zřízení věcného břemene bude budoucí povinné na základě vlastní smlouvy 

vyplacena jednorázová náhrada ve výši 201.700,-Kč. K této částce bude připočtena daň z přidané 

hodnoty dle zákonné sazby platné ke dni uskutečnění platby. 

Předkládám ke schválení návrh této smlouvy mezi budoucím oprávněným, společností ČEZ 

Distribuce, a.s., zastoupenou spol. KRYLL elektro s.r.o., na základě písemné plné moci evid. č. PM – 

201/2023 ze dne 11.04.2023, a budoucím povinným městysem Liteň. 
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Návrh usnesení č. 342 z 27-03-2025 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. schvaluje znění Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění 

stavby č. IV-12-6033387 mezi ČEZ Distribuce, a.s., zastoupenou spol. KRYLL elektro s.r.o., 

se sídlem Obecnice 266, 262 21 Obecnice, IČ 27095177, za kterou jedná Jiří Kryll, jednatel, 

jako budoucí oprávněnou stranou a městysem Liteň jako budoucí povinnou stranou; 

2. pověřuje starostu městyse Liteň podpisem této smlouvy. 

 

Hlasování: pro: 8 

proti: 0 

zdržel se: 0 

Usnesení č. 342 z 27-03-2025 bylo schváleno. 

 

12.  Zpráva o činnosti a plnění usnesení 
 

Starosta prezentoval přehled plnění usnesení z minulého zasedání na elektronické nástěnce Trello. 

• oprava duplicitního číslování ještě není na el.úř.desce, bude odesláno dotčeným k informaci; 

• revitalizace Sadů Sv.Čecha - schází podpis smlouvy s p. Tesařem; 

• pasportizace a údržba dřevin - podepsána smlouva, nejsou upřesněny plány dotačního 

managementu, zatím se nezačalo s pasportizací a údržbou. 

Aktuálně řešíme, nebo jsou hotové: 

• Střecha márnice a přístavba u radnice – zjistili jsme, kde zatékalo, opraveno. Oprava márnice - 

provedena výměna prasklých tašek, výroba a usazení nového hřebene a očištění střechy. 

Přístavba radnice - vyroben nový žlab, provedeno vyrovnání latí a krovu. Vypíšeme záměr 

pronájmu domečku u radnice. 

• Stavba v Dlouhé dokončena– k dispozici elektronický staveb. deník, Pracujeme na chodníku 

v ul. Nádražní, viz též elektronický staveb. deník, do galerie městyse přidány fotky ze staveb. 

• V ul. Nádražní zpoždění + vícepráce, v projektu nebyla zahrnuta dešťová kanalizace, 

zrealizován překlop u kina se souhlasem SUSky. 

• Od září t. r. se mělo změnit financování nepedagog. pracovníků – proběhne až od ledna 2026, 

placeni mají být z rozpočtu obcí, kdy stát začne posílat peníze do rozpočtu obce. Nebylo jasné 

kolik, a kdo bude zaměstnavatelem, nakonec bylo rozhodnuto, že zaměstnavatelem zůstane 

škola, obce budou platit (pro Liteň se jedná cca o 5mil.). 

• Proběhla kontrola výkonu přenesené působnosti svěřené městysu Liteň na úseku spravedlnosti 

za roky 2022 až 2024. Veškeré podklady jsme odeslali, čekáme na oznámení výsledku. 

• Je rozpracována výroba orientačního systému v Kulturním domě Liteň, tabulka místností + 

grafický návrh. Starosta oslovil stejnou firmu, která vyrobila venkovní osvětlení (panely), 

zakázka za cca 30 -40.000,-Kč. 

• Ateliér Svatopluk – žádné změny, společnost stále v exekuci, bez finančních prostředků, posl. 

transakce proběhla v 2023. 

• Vyřešili jsme svoz odpadů ve Vatinách pytlovým svozem, obyvatelé si vyzvedli pytle 

na radnici, zároveň zaplatili poplatek za odpad, každé první pondělí v měsíci budou pytle 

vyváženy do kontejnerů za kinem naší technickou četou. Přitom bude kontrolován stav cesty, 

provedena údržba zeleně, bude to podstatně levnější než svozy POBERA a nedojde 

k demolování cesty ve Vatinách. 

• Socha Sv.Jana Nepomuckého odvezena do ateliéru sochaře Plachého, min. týden proběhl první 

kontrolní den za účasti pracovnice památkového fondu. Zároveň podána žádost o dotaci 

na Ministerstvo zemědělství, tato zaregistrována a přijata. 

• Zadána pasportizace spol. domu v Leči – pokusíme se vypracovat projekt, dokumentaci 

k podání žádosti o dotaci na opravu obecních budov. 

• Společnost Velkostatek Tetín nám vypověděla smlouvu na svoz velkoobjemového BIO odpadu. 

Jarní svoz proběhne. Budeme muset vyřešit podzimní sběr, v úvahu přichází vlastní kontejnery 

a svoz do kompostárny v Letech. 
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Obdrželi jsme dopis od ředitelky Naší Školy jako reakci na oznámení o možném vypovězení nájmu 

z důvodu navýšení kapacity ZŠ Liteň. Viz diskuze. 

 

Diskuze 

Ad bod 6. Obecně závazná vyhláška městyse Liteň 1/2025 kterou se vydává požární řád obce. 

Zastupitelka Lukešová vznesla dotaz, zda znění vyhlášky bylo schváleno právníkem městyse. 

Starosta odpověděl, že ne, je vypracována dle šablony ministerstva vnitra, došlo k aktualizaci 

zdrojů vody a zásahové techniky, úpravy příloh zpracoval velitel jednotky p. Hrách. 

Ad bod 8. Čištění dešťové kanalizace – Nádražní, Školská, Sady Sv. Čecha 

Zastupitelka Lukešová vznesla dotaz, kolik jsme poptali firem na cenové nabídky. Starosta 

odpověděl, že poptal 2 firmy, obdržel 1 nabídku a pak si udělal vlastní průzkum. Tento nebyl 

zastupitelům předložen. 

Ad bod 10. Zadání veřejné zakázky na zavezení pískovny – dokončení rekultivace a ukončení 

důlního díla 

Starosta prezentoval mapku cest k pískovně, předložil Zápis ze Zasedání ML z r. 2015 – již tehdy 

bylo přijato usnesení o zavážení pískovny firmou ZABOS. V r. 2019 byla odhlasována změna 

rekultivačního plánu a ukončení důlního díla, k tomu také nedošlo. Po komunikaci s SPÚ a AOPK 

nejlepší způsob je minimální rekultivace a ponechání pískovny dle AOPK, postupovat podle 

pozemkových úprav. K letáčku, který ve Bělči koloval, že údajně budou jezdit nakláďáky, tak 

jezdit nebudou. SPÚ je naplánována cesta mimo intravilán Běleč. P. Čech se zeptal, kolik cesta 

bude stát, jak bude dimenzována. P. Čech podotkl, že bod zní zadání veřejné zakázky, rekultivační 

plán není v podkladech, mluvilo se o úplném zavezení pískovny.  

Starosta odpověděl, že plán je v papírové formě, je na úřadě k nahlédnutí, v r.2019 v podkladech 

také nebyl, cesta bude pro těžká nákladní auta, cena cca 400.000,-Kč, poptal p. Čecha, co to je 

úplné zavezení pískovny, odpověď neobdržel. 

P. Kaštánek vysvětloval, že rekultivační plán je starý a neodpovídá současným trendům. 

Po dohodě s AOPK bylo přijato řešení, které neguje úplné zavezení pískovny. Podle představ 

ochranářů, se kterými se tehdy ztotožnil, bylo, nezavážet pískovnu. Dojde-li ke změně, platí to, co 

je výsledkem pozemkových úprav, jinak musí proběhnout nové pozemkové řízení. Pískovna se 

zavážet nemá. IP4 plocha může být rekreační zóna. Podle pozemkových úprav IP4 není ani 

pískovna ani lom. K pozemkovým úpravám se vyjadřoval i báňský úřad, podle p. Čecha a 

p. Kaštánka to znamená, že důlní dílo po komplexních pozemkových úpravách již neexistuje, 

jinak by muselo být v katastru zaneseno jako dobývací prostor (jak bylo před 3 lety). P. Kaštánek 

byl v době svého starostování oslovován velkým množstvím lobbistů, kteří tvrdili, že musí mít 

závodního, vždy je odmítl. Do pískovny se od r. 2022 navážel materiál z Korna, Měňan.  

Starosta odpověděl, že asfalt je deponka, dělá to na doporučení p. Kaštánka, který to dělal dřív 

úplně stejně.  

P. Kaštánek oponoval, že využíval 2 firmy, které směly navážet do pískovny - jedna navážela již 

nadrcený materiál, jedna měla drtičku umístěnou v pískovně a obě firmy měly certifikáty, že se 

po nadrcení jedná o materiál, který slouží např. na opravu cest., a ne odpad. 

Starosta odpověděl, že nebyl dovezen žádný odpad, ale hlína, na vše jsou certifikáty, faktury. 

Starosta přečetl definici IP4, nikde se nepíše, že pískovna už není důlní dílo. Starosta potvrdil, že 

pískovna je stále důlní dílo a musíme mít závodního, ostatní je výmysl. Dále přečetl usnesení č. 66 

z r. 5.9.2019, kdy ZML schválilo závodního lomu, pověřilo starostu p. Kaštánka objednáním 

nového plánu rekultivace, ukončením báňské činnosti a uzavřením důlního díla, čili v r. 2019 to 

bylo důlní dílo. Dohodu s ochranáři, tak jak o ní p. Kaštánek mluvil, starosta Jurajda nemá. 

P. Kaštánek řekl, že rekultivační plán už neplatí, platí to, co určily pozemkové úpravy. 

Starosta požádal doložit jakýkoli dokument, kdy báňský úřad zrušil důlní dílo, nebo dokument 

od SPÚ, ze kterého by toto vyplývalo. Předal by dál obvod. báňskému úřadu a požádal o uzavření 

důlního díla. Prioritou pro SPÚ je realizace úprav, které povedou k zabránění erozní činnosti, SPÚ 

určuje, co se bude realizovat, ne ML.  
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P. Kaštánek sdělil, že báňský úřad do toho nemá co mluvit, když souhlasil s převedením ploch 

z dobývacího prostoru na ostatní plochy, žádný dobývací prostor tam už není, vše se změnilo 

přijetím pozemkových úprav.  

Starosta prohlásil, že bude rád, když toto p. Kaštánek řekne na schůzce s AOPK, báňským úřadem 

a SPÚ. Dále prohlásil, že potřebuje písemné vyjádření od báňského úřadu, že důlní dílo je zrušeno. 

P. Kaštánek řekl, že to není potřeba, stačí výpis z katastru. Byla dohoda s p. Pojerem, že plochu 

IP4 si vezme AOPK a postará se o rekultivaci sama. 

P. Čech řekl, že ho zaráží snaha platit závodního a že důl to není podle katastru. 

P. Kaštánek považuje stav za chybu nějakého úředníka na báňském úřadu. Vyslovil svou tezi, že 

je zde člověk, který se k nám vetřel jako závodní, má lehce vydělané peníze, nemusí dělat nic, tito 

lidé jsou spojení, je jasný šábes z toho, že je díra, do které se dá něco odvézt, objeví se frajer, udělá 

dopisem bububu, je napojený na skupiny, které mají odpady a vozí je sem.  

 

Volná diskuze: 

Pí. ředitelka Naší Školy Havlíčková seznámila přítomné s historií Naší školy, s aktuálním stavem, 

počtem žáku (120), přínosem pro žáky a rodiče se zájmem o alternativní vzdělávání. Z proběhlé diskuze 

vyplynulo, že městys Liteň má zájem na zkvalitnění výuky na ZŠ Liteň a zároveň o setrvání Naší Školy, 

ovšem nemá k dispozici pozemek k prodeji nebo jiné prostory k pronájmu. Bylo dohodnuto, že se strany 

sejdou k pracovní schůzce, kde budou probrány reálné možnosti řešení nedostatku prostoru. 

Opoziční zastupitelé po promluvě pí. ředitelky Havlíčkové prohlásili, že souhlasí s tím, co paní ředitelka 

napsala v dopise zastupitelům, i s tím, co zaznělo a řešení, jak navýšit počet tříd o 2 pro naši obecní 

základní školu, by jednoznačně hledali v rekonstrukci hlavní budovy (přestavba tělocvičny, kuchyně, 

jídelny, ...). Uvedli, že z toho, že vedení radnice uvažuje o výpovědi soukromé Naší škole, byli v šoku 

již na minulém veřejném zasedání. 

 

Občan N.: 

- poznamenal, že vedle Coopu je prázdná budova a v areálu zámku je také prázdná budova, kde by 

mohly být 4 třídy; 

- se zeptal pí. Benešové, zda-li zástupci POBERA na posl. VZ vše zodpověděli správně. 

Pí. Benešová odpověděla, že byly předloženy podklady a vysvětleno vše, co bylo požadováno, 

tedy ano. 

- zeptal se p. Kaštánka, jak dopadla jeho „intervence“ u právní kanceláře a kolik to stálo. 

P. Kaštánek neodpověděl. Starosta řekl, že požádal o podklady, které byly právní kanceláři 

poskytnuty, zatím je nemá, a vypracování dokumentu stálo městys 20tis. Kč. 

Občan Š.: k diskuzi na téma pískovna poznamenal, že i za pana Kaštánka se zavážela, betony, dlaždičky a 

tehdy to bylo v pořádku. 

 

Závěr 

Pan starosta ukončil veřejné zasedání dne 27.03.2025 ve 21:21 hodin. 

 

Zapsala:   Martina Benešová dne 27.03.2025  ............................................... 

 

Ověřovatelé zápisu:  Hana Lukešová  dne   ............................................... 

 

Jaroslav Merta  dne   ............................................... 

 

Starosta obce:  Tomáš Jurajda  dne   ............................................... 
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